



能源管理体系认证证书

证书编号：00124En20229R1M/5100

兹证明

巨石集团成都有限公司

中国四川省成都市青白江区清泉镇欧城路 899 号

统一信用代码：9151011375877363XH

能源管理体系符合标准：

GB/T 23331-2020 / ISO 50001:2018

RB/T121-2023;

通过认证范围如下：

玻璃纤维纱的生产所涉及的能源管理活动

(获证组织本年度产品单位产量综合能耗及能耗核算边界见标有相同证书注册号的证书附件，
证书附件是本证书组成部分)

首次发证日期：2021年5月21日 本次发证日期：2024年5月21日 有效期至：2027年5月20日

上一周期证书到期日：2024年5月20日 再认证审核日期：2024年5月13日至2024年5月15日

在一个监督周期后，本证书必须与CQC签发的监督审核合格通知书合并使用方可有效。查询证书有效状态请登陆www.cqc.com.cn。
本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会公示的网站 (www.cnca.gov.cn) 上查询



谢肇煦

Signed by: Xie ZhaoXu

MEMBER OF



中国质量认证中心

CHINA QUALITY CERTIFICATION CENTRE

中国·北京·南四环西路188号9区 100070

<http://www.cqc.com.cn>

B 0001336



ENERGY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

Certificate No. 00124En20229R1M/5100

We hereby certify that
Jushi Group Chengdu Co., Ltd.

No.899 ,Oucheng Road, Qingquan Town, Qingbaijiang District, Chengdu City, Sichuan Province,
P.R. China

Business Registration Number: 9151011375877363XH

by reason of its
Energy Management System
has been awarded this certificate for compliance with the standard
ISO 50001:2018
RB/T121-2023;

The Energy Management System Applies in the following area:
Energy Management Activities Involved in the Production of Glass Fiber Yarn

(The appendix with the same certificate number to this certificate is part of this certificate, referring the comprehensive energy consumption for unit output of product and energy consumption calculation boundary of the certified client within this year)

Certified since: May 21, 2021 Valid from: May 21, 2024 Valid until: May 20, 2027

the expiry date of last certification cycle: May 20, 2024 the date of recertification audit: May 13, 2024 to May 15, 2024

After a surveillance cycle, the certificate is valid only when used together with an Acceptance Notice of Surveillance Audit issued by CQC.

Please access www.cqc.com.cn for checking validity of the certificate.

This certificate and its relevant information can query in the website of Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China (www.cnca.gov.cn).



谢肇煦
Signed by: Xie ZhaoXu

MEMBER OF



中国质量认证中心
CHINA QUALITY CERTIFICATION CENTRE

Section 9, No. 188, Nansihuan Xilu, Beijing 100070 P.R. China

<http://www.cqc.com.cn>

B 0001336

2024年版